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OK.0002.2.3.2021  

 

Protokół nr XXXIII/22 

z sesji Rady Miejskiej w Miłosławiu, 

która odbyła się 27 kwietnia 2021 r. w godz. od 16:00 do 16:30 

w Urzędzie Gminy Miłosław 
 

Ad 1  

Przewodniczący Rady Dawid Strzelczyk otworzył XXXIII sesję Rady Miejskiej 

w Miłosławiu. Następnie powitał panie i panów radnych, podpisanych na liście obecności, 

stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu, Burmistrza Gminy Miłosław Huberta 

Gruszczyńskiego, panią sekretarz Anitę Kraskę, pana mecenasa Łukasza Słomę kierowników 

referatów, mieszkańców uczestniczących online oraz przedstawiciela prasy. 

Następnie przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie na tabletach swojej 

obecności, gdyż to uprawnia ich do uczestniczenia w dalszej części posiedzenia. Stwierdził, że 

w sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi quorum. 

Ad 2 

Przewodniczący D. Strzelczyk zaprezentował porządek obrad XXXIII sesji Rady 

Miejskiej w Miłosławiu, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady Miejskiej w Miłosławiu 

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej, oraz odpowiedzi na pytania zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

a) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miłosław; 

b) przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Miłosław na lata 

2021-2024”;  

c) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych 

poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy;  

d) zmiany uchwały budżetowej na 2021 r.;  

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław na lata 2021-2030.  

7. Pytania i wnioski radnych. 

8. Wolne głosy i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Następnie poprosił radnych o zmianę porządku obrad i wprowadzenie w punkcie 6f 

projektu uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Słoneczna Polana w Miłosławiu i nadania 

statutu. 
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Rada Miejska jednomyślnie – 15 głosami „za” zatwierdziła zmieniony porządek obrad, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady Miejskiej w Miłosławiu 

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej, oraz odpowiedzi na pytania zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

a) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miłosław; 

b) przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Miłosław na lata 

2021-2024”;  

c) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych 

poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy;  

d) zmiany uchwały budżetowej na 2021 r.;  

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław na lata 2021-2030; 

f) utworzenia Żłobka Słoneczna Polana w Miłosławiu i nadania statutu.  

7. Pytania i wnioski radnych. 

8. Wolne głosy i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Ad 3 

Jak poinformował pan przewodniczący, protokół poprzedniej sesji został zwyczajowo 

wyłożony w biurze Rady oraz udostępniony radnym w programie eSesja. Do wymienionego 

protokołu nie wniesiono żadnych uwag. W przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska, 

15 głosami „za”, zatwierdziła protokół XXXII sesji. 

Ad 4 

Przechodząc do punktu obejmującego informację Przewodniczącego Rady o działalności 

Rady Miejskiej w Miłosławiu w okresie międzysesyjnym, pan D. Strzelczyk zaznaczył, że 

informacja ta została radnym udostępniona w programie eSesja. Stanowi ona załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. Radni nie wnieśli do powyższej informacji żadnych uwag. 

Ad 5 

W tym punkcie Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie pana burmistrza 

z działalności w okresie międzysesyjnym oraz informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej 

również zostały dostarczone radnym wcześniej, za pośrednictwem programu eSesja. 

W odniesieniu do złożonego sprawozdania, jak i informacji nie zadano żadnych pytań. 

Sprawozdanie i informacja stanowią odpowiednio załącznik nr 3 i 4 do protokołu. 
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Ad 6 

a) Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miłosław przedstawiła 

pani sekretarz A. Kraska. 

Poinformowała, że na podstawie stosownych przepisów ustala się następującą sieć 

przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miłosław: 

- Przedszkole Koszałek Opałek w Miłosławiu, funkcjonujące w Zespole  

Szkolno-Przedszkolnym w Miłosławiu przy ul. Łąkowej 31 i w Bugaju 

- Przedszkole Bajkowy Świat w Orzechowie, ul. Miłosławska 

Ustala się sieć oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miłosław: 

- szkoła podstawowa w Czeszewie, ul. Szkolna 27  

- szkoła podstawowa w Orzechowie, ul. Szkolna  

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Miłosław i traci moc poprzednia 

uchwała w tej sprawie. 

Pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku z tym 

zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/269/21 

w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miłosław jednomyślnie – 15 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

b) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami dla Gminy Miłosław na lata 2021–2024" przedstawił kierownik referatu rozwoju, 

sportu i promocji pan Szymon Krajniak. 

Poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, do zadań własnych gminy 

należy prowadzenie opieki nad zabytkami. Taki program uchwala się raz na 4 lata. Musi on być 

pozytywnie zaopiniowany przez Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Wszystkie 

formalności zostały dopełnione, pozostaje podjęcie uchwały. 

Pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku z tym 

zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/270/21 

w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Miłosław na lata 

2021–2024" jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

c) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 

3 miesięcy kalendarzowych, poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy 

przedstawiła kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani Beata Jagodzińska. Poinformowała, 

że określa się wzór wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego – zgodnie z załącznikiem 

nr 1 niniejszej uchwały oraz wzór deklaracji o wysokości dochodów gospodarstwa domowego 

– zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi 

Gminy Miłosław. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 lipca 2021 r. 

Pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku z tym 

zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/271/21 

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych, 
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poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy jednomyślnie – 15 głosami 

„za”. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

d) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. przedstawił 

pan burmistrz H. Gruszczyński. Poinformował, że dokonano zwiększenia dochodów o kwotę 

916 639,76 zł 09:04. Dochody budżetu na 2021 r. ustalono w łącznej kwocie 49 162 323,79 zł: 

z tego dochody bieżące 47 102 498,49 zł oraz dochody majątkowe 2 059 825,30 zł – zgodnie 

z załącznikiem nr 1 do niniejszego projektu uchwały. 

Dokonano zwiększenia wydatków o kwotę 916 639,67 zł. Ustalono kwotę wydatków budżetu 

na 2021 r. w wysokości 52 153 316,62 zł (zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały), 

z tego: wydatki bieżące 45 690 825,99 zł i wydatki majątkowe 6 462 490,63 zł – zgodnie 

z załącznikiem nr 5 do niniejszego projektu uchwały. Projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na komisji przedsesyjnej. 

Pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku z tym 

zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/272/21 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miłosław na lata 2021–2030 również przedstawił pan burmistrz. Poinformował, że wprowadza 

się następujące zmiany: 

- załącznik nr 1, o którym mowa w paragrafie 1 zmienianej uchwały, zastępuje się 

załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały 

- załącznik nr 2, o którym mowa w paragrafie 2 zmienianej uchwały, zastępuje się 

załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisji przedsesyjnej. 

Pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku z tym 

zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/273/21 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłosław na lata 2021–2030 

jednomyślnie – 15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

f) Projekt uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Słoneczna Polana w Miłosławiu 

i nadania statutu przedstawiła pani sekretarz A. Kraska. 

Poinformowała, że wychodząc na przeciw oczekiwaniom społecznym odnośnie 

utworzenia żłobka, gmina Miłosław podjęła stosowne działania, mające na celu uruchomienie 

takiej jednostki w Miłosławiu. Utworzenie nowej placówki zwiększy dostępność do usług 

opiekuńczych dla osób powracających do pracy po przerwie związanej z urodzeniem czy 

wychowywaniem dziecka do lat 3, osobom zatrudnionym i wychowującym dzieci do 3 lat oraz 

osobom będącym poza rynkiem pracy, ze względu na konieczność sprawowania opieki nad 

dziećmi w wieku do 3 lat. Zgodnie z zapisami ustawy o opiece nad dziećmi do lat 3 koniecznym 

jest nadanie statutu dla nowo utworzonej jednostki. Mając powyższe na uwadze, podjęcie 

uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Słoneczna Polana w Miłosławiu i nadania statutu jest 

zasadne. Treść projektu uchwały została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Pan przewodniczący otworzył dyskusję, do której nikt się nie zgłosił. W związku z tym 

zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XXXIII/274/21 

w sprawie utworzenia Żłobka Słoneczna Polana w Miłosławiu i nadania statutu jednogłośnie – 

15 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad 7 

W punkcie Pytania i wnioski radnych, jako pierwszy, poprosił o głos radny Andrzej 

Wnuk: Mam takie dwa tematy. Pierwszy temat jest związany z uchwałą, którą przed chwilą 

procedowaliśmy. To jest uchwała o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 i kwestia 

odzyskania podatku VAT. Jestem radnym od 2002 roku i przez wiele lat słyszałem, że czegoś 

się nie da. I tak mnie zastanawia: dlaczego kiedyś się nie dawało? a dzisiaj można coś zrobić? 

Dzisiaj mamy budowane przedszkole. Prawie, że na ukończeniu. Za chwilę pojedziemy, 

zobaczymy nowo wybudowane przedszkole. Nie dało się ronda zrobić. Dzisiaj mamy rondo 

i jeździmy, i jest bezpiecznie, i chwalimy się tym, że rondo w Miłosławiu jest. Nie dawało się 

zamontować świateł na przejściu dla pieszych przy Orliku. Światła są. Nie dawało się zrobić 

wielu rzeczy. I tak się zastanawiam, czy to jest kwestia młodości, nie wiem – odwagi, jakiejś 

takiej świeżości. Czy być może jest to kwestia kompetencji. A patrząc na dzisiejsze głosowanie, 

to myślę, że to jest też kwestia współpracy. Dzisiejsze jednomyślne głosowania pokazują, że 

gmina Miłosław – nie to co powiat średzki – bo przed chwilą toczyła się sesja w Środzie. I tam 

naprawdę mają wielkie problemy, nie potrafią się porozumieć. Używają takich słów, takich 

inwektyw, wyzywania. A my tutaj razem współpracujemy, dogadujemy się. Nikt nikogo nie 

obraża, nie wyzywa, nie nazywa nikogo ohydnymi słowami. I zgodnie współpracujemy. I dzięki 

tej zgodzie mogliśmy wiele rzeczy zrobić, zadziałać, uzyskać. Ten odzyskany podatek VAT, te 

460 tys. pozwoli na zrealizowanie wielu inwestycji. Ja jestem zadowolony, że mamy 

wprowadzonych tyle zmian w naszej uchwale budżetowej w gminie Miłosław. Cieszę się z tego, 

że będziemy robili basen w Orzechowie. Myślę, że gmina Miłosław zasługuje na to, żeby mieć 

takie miejsce rekreacji, rozrywki, gdzie młodzież i starsi będą mogli z tego skorzystać, gdzie 

będą mogli pojechać i w wakacje będzie coś się działo. 

 Tak że, Panie Burmistrzu, gratuluję i całej ekipie gratuluję tego właśnie sukcesu, bo to 

są niemałe pieniądze. Widzimy jak gmina się zmienia. Czasami na Facebooku wiele osób się 

pyta: skąd burmistrz ma pieniądze? drukuje, nie drukuje? jak On to robi, że pieniądze są? I, że 

można te inwestycje robić. No, nie wspomnę o żłobkach. Dzisiaj też przyjmowaliśmy uchwałę 

o żłobku. Ale też kluby seniora, na przykład, które funkcjonują. Jestem dyrektorem 

 w gminie Dominowo i widzę jak dużo się robi w gminie Miłosław i jakie to są pozytywne 

zmiany.  

Do tych zmian, Panie Burmistrzu, do tego miodu, który tutaj wylałem trochę dziegciu. 

Sprawa dofinansowania wymiany pieców, żebyśmy mieli więcej czystego powietrza, więcej 

czystej wody. Sprawa, ponawiam prośbę o myślenie nad pozyskaniem drona, żeby badał nam 

czyste powietrze, nasze czyste powietrze, żeby sprawdzał czym oddychamy, żebyśmy mogli 

swobodnie i z nadzieją zdrowia biegać na terenie całej gminy. I pytanie o te dwie sprawy do 

pana burmistrza. Dziękuję. 

Następnie o głos poprosił radny Rafał Nowaczyk: Wysoka Rado, Panie Burmistrzu! 

Szkoda, że nie ma tutaj kierownika Płocińskiego. To pytanie jest bardziej do Niego, ale może 

pan burmistrz udzieli mi odpowiedzi. Na jakim etapie jest w tym momencie budowa czy 

planowanie odbudowy chodnika w Skotnikach? 

Jakiś czas temu mówiliśmy, że nadal są robione plany... Minęło prawie 4 miesiące i chciałbym 

się po prostu dowiedzieć na jakim etapie w tym momencie to jest. Jeżeli pan burmistrz wie na 

ten temat, jeżeli nie, to porozmawiam z panem Płocińskim. Dziękuję.  
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Więcej pytań nie było, dlatego przewodniczący D. Strzelczyk oddał głos panu 

burmistrzowi: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo! Odpowiem najpierw na pytanie 

drugie – budowa chodnika w Skotnikach. Nadal jesteśmy na etapie oczekiwania na 

dokumentację, którą wykonuje firma na nasze zlecenie. Jest to firma, powiem tak, bardzo 

nierzetelna. Firma z Gniezna, która posiada prawa autorskie do tego projektu, ponieważ 

ówczesny projektant, który to kiedyś projektował, zmarł. Osoba, która go zastępuje posiada 

prawa autorskie i tylko z tych praw autorskich możemy skorzystać. Powiem szczerze, że od kilku 

miesięcy prosimy. Za każdym razem pan aneksuje umowę, kiedy już dochodzi do ostatecznego 

terminu. Liczymy, że w ciągu najbliższego kwartału dojdzie do skutku.  

Jedyna dobra informacja to taka, że przy ostatniej wizycie w Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad, która miała miejsce półtora tygodnia temu w Poznaniu, byliśmy 

z panem kierownikiem Płocińskim odwiedzić nowego dyrektora. Od 1 kwietnia pan Marek 

Napierała, były dyrektor, odszedł na emeryturę. Jest nowy dyrektor, młody, pracujący 

w Generalnej Dyrekcji od kilkunastu lat. Przed naszą wizytą pytał, o czym będziemy z nim 

rozmawiać, co miło zaskoczyło. W niedzielę wsiadł na motocykl, przejechał gminę Miłosław 

drogą nr 15. Mieszkając w Poznaniu, przyjechał, zobaczył wszystkie tematy, o których jemu 

mówiliśmy i był przygotowany na tę rozmowę. I to cieszy, że przyjeżdżając do Miłosławia, 

wiedział o Skotnikach, wiedział o problemach na rondzie, wiedział o tematach przebudowy 

drogi nr 15 od Wrześni do Miłosławia. Był przygotowany do rozmowy i myślę, że ta współpraca 

będzie jeszcze lepsza niż dotychczas i podtrzymał to, że jest za tym, żeby ten chodnik 

w Skotnikach powstał. I liczy na to, że będzie również – poza tym, że dali materiał na tę 

inwestycję – pomoże nam w realizacji tego chodnika. Więc myślę, że jeśli nie w tym roku, to 

w przyszłym na pewno, ta inwestycja dojdzie do skutku. 

Odnośnie drona, zresztą już na ostatniej sesji pan Andrzej pytał. My myślę, że coraz 

bardziej jesteśmy świadomi tego jak nasze powietrze jest zanieczyszczone i jak trzeba o nie 

dbać. Myślę, że wspólnie powinniśmy namawiać mieszkańców: po pierwsze do tego, żeby 

działali na rzecz poprawy bezpieczeństwa. Poza tym, że mamy swój program w budżecie, który 

pozwala na wymianę chociażby 25 pieców na ekologiczne, ale również jesteśmy gminą, w której 

funkcjonuje program "Czyste Powietrze". Jako Gmina pomagamy w realizacji, w napisaniu 

tych wniosków i myślę, że warto namawiać i instruować mieszkańców, żeby przychodzili do nas 

i chcieli tej wymiany. 

Myślę, że jesienią postaramy się o pilotażowy program i wynajmiemy drona na 2–3 dni 

i zrobimy penetrację terenu, choćby w wybranych miejscach bez zapowiedzi i pokażemy wynik 

jaki rzeczywiście jest. Ja zdaję sobie sprawę, że ukształtowanie samego miasta Miłosław, które 

(mówiłem już na niejednej komisji czy sesji) jest tak różne, że te badania w samym Miłosławiu 

na pewno będą inaczej wyglądały na ulicy Dworcowej, inaczej na rynku, a jeszcze inaczej na 

tzw. biedaczkowie, gdzie już jest górka. Większość wiatrów w Miłosławiu jest zachodnich, 

zresztą na terenie całej naszej gminy. I to pewnie, chociażby w ciągu jednej godziny, będzie to 

widać jak te badania są różne. Gdzie stoi powietrze, gdzie powietrze się przemieszcza. I pewnie 

to jednoznacznie pokaże.  

To już mówiłem na ostatniej sesji, czy przedostatniej, że często mieszkańcy nam zgłaszają, 

że się pali śmieciami. Powtórzę to po raz kolejny, że za każdym razem, gdy mamy takie 

zgłoszenie pracownicy razem z panem Płocińskim jadą i nigdy się nie potwierdziło, żeby 

w okolicach pieca czy w samym piecu były palone śmieci. Palony jest przeważnie węgiel 
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i drewno, które jest mokre. Ale podkreślałem też, że mieszkańcy często: po pierwsze źle stosują 

się do rozpalania węgla, a po drugie przy zimnym piecu, zimnym kominie efekt smogu, który 

wydobywa się z komina jest inny niż przy rozgrzanym kominie i rozgrzanym piecu. 

Ale myślę, że warto edukować, warto o tym mówić, warto namawiać mieszkańców do tego, że 

czas najwyższy zwracać uwagę na czyste, ekologiczne powietrze. Nie tylko w gminie Miłosław, 

ale na terenie całego kraju. Dziękuję. 

Ad 8 

W punkcie Wolne głosy i informacje nikt nie zabrał głosu. 

Ad 10 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad pan przewodniczący D. Strzelczyk zamknął 

XXXIII sesję Rady Miejskiej w Miłosławiu, dziękując wszystkim za uczestnictwo. 

 

 

 

Protokołowała       Przewodniczący obrad 

 

  (-) Anna Jakubowska        (-) Dawid Strzelczyk 

 

Wykaz załączników do protokołu: 

 

1. Lista obecności. 

2. Informacja Przewodniczącego o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja na temat realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

5. Uchwała Nr XXXIII/269/21 w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miłosław. 

6. Uchwała Nr XXXIII/270/21 w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami dla Gminy Miłosław na lata 2021–2024". 

7. Uchwała Nr XXXIII/271/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 

3 miesięcy kalendarzowych, poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek 

mieszkaniowy. 

8. Uchwała Nr XXXIII/272/21 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

9. Uchwała Nr XXXIII/273/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miłosław na lata 2021–2030. 

10. Uchwała Nr XXXIII/274/21 w sprawie utworzenia Żłobka Słoneczna Polana 

w Miłosławiu i nadania statutu. 


